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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 
 
 
 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 14  februarie  2013, 

 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 
 
 
 
 Lucrările şedinţei încep la ora 1100 în prezenţa a 16 consilieri din numărul total al 
membrilor Consiliului. 
 Prin Dispoziţia nr.312 din 13 februarie 2013 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 
extraordinară a Consiliului local din data 14 februarie 2013, ora 1100, care  are loc în 
sala de şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 
 

 Prezenţi:  
       

1. Bălănean Viorel  
2. Gâdea Gheorghe 
3. Badea Ionuţ 
4. Spoială Slav Gheorghe 
5. Vladu Alexandru 
6. Stanciu Marius Viorel 
7. Velicu Florian 
8. Pârlea Victor Constantin 
9. Oprişan Gigi 
10. Ciobanu George Daniel  
11. Cartojan Dan Liviu 
12. Cioacă Ionuţ  
13. Ilie Clement 
14. Dinu Cristina Elena 
15. Truică Liliana 
16. Popazu Liviu 

 
Absenţi: 

1. Măroiu Marian 
2. Cepraga Cornel Sorin 
3. Petcu Toma Florin 
4. Dinu Ionel 

 
 
 

Preşedinte de şedinţă este domnul Spoială Slav Gheorghe, ales  prin H.C.L.  nr.  
333  din 29  noiembrie  2012. 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Bună ziua! Astăzi aţi fost convocaţi 
pentru o şedinţă cu caracter extraordinar care are un singur punct pe ordinea de zi.  

Înainte de a supune la vot ordinea de zi, aş vrea să întreb dacă domnul primar vine 
astăzi. Deci nu vine, cine îl înlocuieşte pe dânsul? Dumneavoastră domnule director? 

Domnul Ghincea Vasile: Eu îl înlocuiesc pe domnul secretar. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Deci domnul primar nu a mandatat pe 

nimeni să-l reprezinte. 
Domnul consilier Vladu Alexandru: Eu îl înlocuiesc pe domnul primar. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule viceprimar, de ce a fost 

necesară o şedinţă extraordinară, în condiţiile în care noi la ultima şedinţă puteam să 
discutăm şi aceste probleme? 

Mi se pare un exces, o densitate foarte mare de şedinţe extraordinare în ultima 
lună. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Domnule preşedinte, îmi pare rău, cred că aţi 
uitat de la ultima şedinţă şi până acum că domnul primar a anunţat că săptămâna aceasta 
va fi încă o şedinţă în care se vor aproba indicatorii tehnico-economici pentru această 
investiţie. A fost informată toată lumea că această lucrare este la nivel de proiectare şi ca 
nivel de urgenţă a fost şi în proiectare şi am avut promisiuni din partea proiectării că până 
vineri vom avea această lucrare. Din această cauză ţinem astăzi această şedinţă, iar mâine, 
dacă noi hotărâm că totul este în regulă, vom semna şi actele pentru demararea acestui 
proiect.  

Am deja semnată împuternicire notarială ca să pot să merg mâine să semnez acest 
proiect. 

 Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Mâine domnul primar iar lipseşte de la 
Primărie? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Poate merge dânsul. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Oricum, pentru a discuta un punct care 

înseamnă o singură investiţie, a ţine un număr de două-trei-patru şedinţe extraordinare nu 
este în regulă, pentru că se putea face într-o singură şedinţă. Se puteau aproba investiţia, 
valoarea totală, indicatorii şi mai trebuie să ne întâlnim încă o dată pentru acest punct de 
la ordinea de zi pentru a aproba contractul de lucru. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Acest lucru se poate face într-o şedinţă 
ordinară. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Oricum nu este în regulă pentru 
şedinţele cu caracter extraordinar sunt mai rar realizate şi sunt cu totul deosebite, nu să 
facă uz de această practică. 

Îninate să înceapă şedinţa, nici domnul secretar nu este, este venit şi înlocuitorul 
dânsului, să ne spuneţi dacă este legal constituită şedinţa. 

Domnul Ghincea Vasile: Şedinţa este legal constituită, sunt prezenţi 16 consilieri 
din 20. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Supun la vot ordinea de zi. Cine este 
pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi ordinea de zi a fost aprobată. 
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Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnice, 
constând în studiul de fezabilitate şi principalii indicatori tehnico-economci, 
pentru obiectivul de investiţii „Înfiinţarea unei pieţe de gross pentru peşte în 
Municipiul Giurgiu” 
 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nefiind trecut pe la comisii, aveţi două 
capitole importante: studiul de fezabilitate şi indicatorii tehnico-economici pentru 
obiectivul de investiţii. Discuţii? 

Aş vrea să subliniez că mi se pare enorm de mare investiţia, valoarea investiţiei 
specifice, investiţia pe metru pătrat, de 1.100 euro/mp pentru o construcţie, ceea ce este 
foarte mult. Valoarea investiţiei pe structură, pe utilaje o aveţi în anexă. Am avut o 
discuţie cu executivul şi aceşti indicatori tehnico-economici au fost solicitaţi de către cei 
cu care se angajează pentru finanţare. 

Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este 
pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

Vă mulţumesc, declar şedinţa închisă. 
 

 Nemaifiind probleme, şedinţa se încheie la ora 1112. 
 
 
 
 

 P R E Ş E D I N T E, 
 
            Spoială Slav Gheorghe         Pentru SECRETAR, 
 
                     Ghincea Vasile               ÎNTOCMIT, 
 
                               Stanciu Violeta 
 
 
 
 
 
 

 


